
MOI Nieuws van het Provinciaal Bestuur 

Nummer 6-2024 

Hoi allemaal 

Dit is de laatste nieuwsbrief van het PB voor de vakantie. In deze nieuwsbrief leest u o.a. 

een verslag van de laatste Ledenraad op 13 juni van onze afgevaardigde Jolanda 

Meindertsma en een verslag van de Kaderdag gehouden op 20 juni van de afdeling 

Roodeschool. 

Verslag Ledenraad  

Op 13 juni werd de (uitgestelde) Ledenraadsvergadering gehouden. Op naar Nijkerk dus.  

De belangrijkste punten van de agenda waren de goedkeuring van het jaarverslag 2023 

en de jaarrekening 2023, de stand van zaken van het jaarplan 2024 en het afscheid 

nemen van de landelijke penningmeester Leny Moerbeek.  

Voor een toelichting op de jaarrekening was de accountant uitgenodigd. Sinds dit jaar 

wordt er geen volledige accountantsverklaring meer opgemaakt, dit is niet verplicht voor 

een vereniging en de cijfers mogen dus ook op een manier gecontroleerd worden die veel 

goedkoper is. De accountant heeft uitgelegd wat zijn opdracht was (beoordeling van de 

aangeleverde cijfers) en heeft zijn bevindingen met ons gedeeld. Als Vrouwen van Nu 

een bedrijf zou zijn, zou hij zeggen dat we er prima voor staan. Aangezien we een 

vereniging zijn, ziet hij wel wat haken en ogen, vooral in het ledenaantal. Maar voor de 

komende paar jaren maakt hij zich nog geen zorgen over onze financiële positie. Na de 

uitleg van de accountant en de toelichting van de landelijke penningmeester zijn de 

jaarcijfers door de Ledenraad goedgekeurd, waarbij Gelderland en Overijssel aangaven 

geen goedkeuring te willen geven omdat ze de jaarcijfers eerst nog willen bespreken met 

hun achterban. De Ledenraad heeft decharge verleend aan het Landelijk Bestuur, 

opnieuw met uitzondering van Gelderland en Overijssel.  

Onze landelijk directeur, Erica van Engel, heeft alle actiepunten in het jaarplan 2024 in 

een Excel bestand gezet en er met kleurtjes bij aangegeven wat de status van alle 

punten is. Wij hadden het jaarplan 2024 in de vergadering van november 2023 

goedgekeurd, maar werden wel wat bleek om de neus bij het zien van de lijst met 

actiepunten. Het plan is wel erg ambitieus en dat hadden wij niet zo gezien als je de 

tekst doorleest. Maar onze directeur houdt van ambities en gaat voortvarend door. Wij 

hebben als Ledenraad wel aangegeven dat het misschien goed is om een aantal 

belangrijke punten uit het jaarplan te lichten en die heel goed uit te voeren, dan alles te 

willen doen en dan dingen niet af krijgen. We hebben Leny Moerbeek uitgezwaaid als 

penningmeester in het Landelijk Bestuur. Er zijn wat posities verschoven en Angelina 

Beukema wordt de nieuwe penningmeester. Er is nu wel een plaats vacant in het 

Landelijk Bestuur. Mocht u ambities hebben voor het Landelijk Bestuur, meld het dan 

vooral! 

Zoals u eerder al gelezen hebt, blijft de contributie voor 2025 op € 65,00 euro staan. De 

afdelingen krijgen daarvan 52%, dus € 33,80. Het deel van de contributie wat naar de 

Provinciale Besturen gaat is nog niet vastgesteld. Dat wordt in een extra 

Ledenraadsvergadering op 19 september besproken.  

Al met al was het een tamelijk lange, enigszins bewogen maar uiteindelijk wel 

constructieve vergadering.    

Jolanda Meindertsma 



Kaderdag 20 juni 

Om half 8 in de ochtend ontmoeten we elkaar op de carpoolplaats, om van daaruit met 

z’n drieën richting Ede te gaan. Het is een eindje rijden vanuit Roodeschool, maar al 

keuvelend zijn we er in een mum van tijd. We zijn benieuwd wat de eerste landelijke 

Kaderdag ons gaat brengen.  

Na het openingswoord van Erica van Engel, directeur landelijk bureau, legt de afdeling 

Den Hout uit wat hun manier is om heel veel leden te werven. Zij zijn dan ook de 

winnaar geworden van de V-factor. Netwerken en sociale media spelen een grote rol. 

Twee andere afdelingen vertellen hoe zij met anderen, bijvoorbeeld scholieren, samen 

werken aan bepaalde thema’s en projecten.  

We worden enthousiast van zoveel informatie en ideeën en Jolanda werkt zich een slag in 

de rondte om alles te notuleren. 

Vrouw van Nu 2024 is geworden Jannie Meeuwisse vanwege haar inzet voor het project 

Plastic&ik. Volkomen terecht! 

Voor dat we het in de gaten hebben is het tijd voor de lunch met voldoende tijd om te 

netwerken. 

De middag is gevuld met verschillende onderwerpen. Zo krijgen we een flitsend verhaal 

over anders besturen door Kuperus & Co. Wat kun je doen wanneer er problemen zijn 

om bestuursleden te krijgen? Moet het allemaal nog zoals we het gewend zijn? Weer een 

hoop ideeën.  

Behalve Plastic&ik is PFAS ook een project van de Vrouwen van Nu, opgezet door 

Vrouwen van Nu Zeeland. Zij werken samen met de organisatie Tegengif en 

onderhouden contacten met o.a. RIVM. Een geweldig gedreven team die er dagelijks mee 

bezig is. Film en tool box kun je bestellen via het PFAS-team. 

Orange the World is het laatste thema van de dag. 45% van de vrouwen en meisjes 

ervaren geweld thuis. Een mevrouw van Innerwheel vertelt over wat je kunt doen. De 

wereldwijde campagne begint op 25 november t/m 10 december.  Het is belangrijk om 

als vrouwenorganisatie mee te werken aan zo’n campagne en hoe doe je dat? Echt een 

belangrijk onderwerp! 

Na de sluiting om 16.00 uur zitten we nog even na. Met het hoofd vol met ideeën en 

plannen gaan we tegen 17.00 uur weer huiswaarts.  

Wij hebben het alle drie ervaren als een hele nuttige dag, veel gehoord en opgestoken.  

Eigenlijk een dag waarop de afdelingen zaten te wachten, niet alleen vanwege de vele 

informatie, maar dat we er samen (afdelingen, provincies, landelijke bestuur en bureau) 

waren, gaf een goed gevoel. 

Volgende keer zijn wij er zeker weer bij en hopelijk ook meer afdelingen uit Groningen! 

 

Hilma, Jolanda en Dora, afdeling Roodeschool 

 

 

Voor in de agenda: 

• 16 oktober 2024 (’s avonds) najaarsoverleg voor afdelingsbesturen 

• 11 maart 2025 (middag) (Algemene jaarvergadering + vrouwendag) 

 

Glossy tijdschrift  

Er zijn nog tijdschriften over. Ken je iemand die interesse heeft om het te lezen? Laat het 

ons weten. 

 

Nieuws van de commissies  

 

Commissie Reizen & Cultuur  

 

• Juni t/m aug. geen ommetje tenzij vanuit de groep het zelf wordt 

opgepakt. Eerstvolgende ommetje op 19 september.  

• 20 november: dagtocht mediapark. Nadere info volgt. 



 

Oproep nieuwe bestuursleden of commissieleden. 

Wij zijn dringend op zoek naar enthousiaste leden die ons willen versterken in het 

Provinciaal bestuur. Ook de redactie heeft hulp nodig en de commissie Reizen en Cultuur 

is ook niet voltallig. Help jij ons uit de brand? Natuurlijk is het mogelijk om eerst eens 

een kijkje te nemen, of het iets voor je is. Je zit er dan niet direct aan vast.  

 

Het PB wenst ieder een mooie zomer toe met veel zonnige dagen.  


